
Naši volilci bodo šli letos vsi volit. Dobro razpolože
nje za udeležbo pri volitvah se opaža skoro povsod. Letos 
jih bo malo, ki bodo doma ostali. Ljudstvo je spoznalo ve
liko važnost volitev dne 11. septembra. Naši vodilni pri
staši dobivajo od vseh strani pisma, kako navdušenje vlada 
za sedanje volitve. 

Župan V. K. iz Slovenskih goric piše: »Dne 8. avgusta 
sem bil tako nesrečen, da sem si izpahnil nogo. Priklenjen 
sem na bolniško postelj. Neznosne bolečine imam. Ali trd
no upam, da v toliko okrevam, da se dne 11. septembra u
deležim volitev. Če drugače ne bo šlo, pa pojde s konjič
kom. Dal Bog, da bi naša stranka dobila veliko večino pri 
sedanji tako važni volitvi. Volilci naše občine bodo šli vsi 
do zadnjega volit SlovenstoJjudsko stranko . . .« 

Od Marije Snežne piše mlad mož: »Ni mi žal, da sem 
se v nedeljo udeležil shoda SLS. Še nikdar nisem bil na 
shodu Vaše stranke. Leta 1925 so me znorili samostojneži, 
a letos meseca januarja pa Gorišekovi demokrati. Ko sem 
pa v nedeljo poslušal prepričevalne besede govornikov 
SLS, sem sklenil, da bom dne 11. septembra prvokrat volil 
SLS. Pa ne samo to: Nagovoril bom vse znance, da bodo 
volili tako kot jaz. In v nedeljo, dne 11. septembra, bom 
šel od hiše do hiše in bom skušal vse volilce spraviti na vo
lišče za prvo skrinjico. Povem vam odkrito: Spoznali smo, 
da se moramo Slovenci držati samo ene stranke, če hočemo 
kaj doseči . . .« 

Objavim izjave teh mož, da bodo tudi drugod volilci 
tako storili 

Čast takim možem! 


